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Z á p i s  
 

z 9. zasedání Zastupitelstva města Sušice, které se konalo dne 20. prosince 2023 v 16.00 hodin 

v budově kina v Sušici 

 

Přítomni:  starosta města: Bc. Petr Mottl 

místostarosta města: Jelínek František 

místostarosta města: Ing. Karel Požárek 

      členové zastupitelstva města v počtu: 20 

             ostatní přítomní v počtu: 20 

Omluveni: Bc. Lucie Mikulová 

  

 

Program:  
 

1.  Zahájení 

2.  Volba návrhové komise  

3.  Volba ověřovatelů zápisu 

4.  Kontrola usnesení 

5.  Rozpočet města na rok 2024  

6.  Střednědobý výhled rozpočtu 2025-2026  

7.  Rozpočet příspěvkových organizací města na rok 2024  

8.  Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkových organizací města 2025-2026  

9.  Rozpočtová opatření  

10.  Cena vodného a stočného na rok 2024  

11.  Informace z nemocnice  

12.  Návrh úpravy dotačních pravidel města Sušice  

13.  Dopravní obslužnost regionu – linka 430911 MHD  

14.  Zápis z 3. a 4. jednání kontrolního výboru 

15.  Zápis z 1. jednání finančního výboru  

16.  Poskytnutí účelové dotace pro RAILBUS s.r.o.  

17.  Poskytnutí účelové dotace Sušická nemocnice s.r.o.  

18.  Bezúplatný převod pozemků – Sušice II, ul. Na Štěbetce  

19.  Odkoupení objektu moštárny od ÚZSVM 

20.  Prodej pozemků v lokalitě Pod Kalichem – ul. Pod Březinou  

21.  Diskuse  

22.  Závěr 

 

                                         J e d n á n í: 

 

1. Zahájení  

 
Deváté zasedání Zastupitelstva města Sušice zahájil a řídil starosta města Bc. Petr Mottl.  V úvodu 

jednání přivítal všechny přítomné a konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina členů 

zastupitelstva, a proto je schopno přijímat usnesení.  

 

Zápis z minulého zasedání zastupitelstva byl ověřen dne 15. listopadu 2023. 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje program jednání dne 20. 12. 2023. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 2 
PRO: 18 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., 

Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Mikušová V, Kroupová J.) 

 

Zapisovatelkou dnešního jednání byla jmenována: Martina Bublíková 

 

 

2. Volba návrhové komise  
 

Pro zpracování návrhu usnesení byla navržena komise ve složení: Ing. Milena Stárková, 

Miroslav Švarc, Bohumil Dach. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., 

Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Mikušová V, Kroupová J.) 

 

 

3. Volba ověřovatelů zápisu 
 

Ověřovateli zápisu byli navrženi: Ing. Václav Rada, Ing. Jan Staněk. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen.  

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., 

Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Mikušová V, Kroupová J.) 
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4. Kontrola usnesení 
 

Ke zprávě o kontrole plnění usnesení nebyly vzneseny žádné námitky. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zprávu o kontrole usnesení, a to bez připomínek. 

Rozhodnutí zastupitelstva:  
Návrh schválen. 

Pro: 18, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 2 

PRO: 18 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., 

Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

NEPŘÍTOMNO: 2 (Mikušová V, Kroupová J.) 

 

 

5. Rozpočet města na rok 2024 
 

Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 
Rada města projednala návrhy změn rozpočtu (návrh, který byl předložen na jednání 15. 11. 2023) 

na svém zasedání dne 27. 11. 2023 a 11. 12. 2023. Dne 11. 12. 2023 byly také projednány 

připomínky k rozpočtu, které byly zaslány zastupitelům p. Haisem dne 30. 11. 2023 - viz příloha 

 

V otevřené diskusi uvedl Pavel Hais, že rozpočet města je nejdůležitějším usnesením z celého 

jednání zastupitelstva. Uvedl, že s kolegy vyhotovil a odeslal připomínkový dokument, který však 

nebyl zodpovězen. Požádal tedy o vysvětlení. Bc. Petr Mottl reagoval na pana Haise s tím, že tyto 

připomínky byly projednány na jednání rady města a jednotlivé body připomínkového dokumentu 

odůvodnil. Ing. Karel Požárek promluvil k investicím sušické nemocnice s.r.o.  

V obsáhlé diskusi vystoupili a konkrétním bodům ohledně rozpočtu (Rozacínovský dům, MŠ 

Tylova, ordinace MUDr. Chocové aj.) se věnovali Ing. Vladimír Marek, Mgr. Miroslava 

Šafaříková, Ing. Milena Stárková, Mgr. Věra Mikušová, Ing. Jan Staněk, Bohumil Dach, František 

Jelínek, Ing. Tomáš Zelený PhD., MUDr. Roman Vanžura. 

Mgr. Ing. Arch Karel Janda požádal o zaslání podkladů k návrhu rozpočtu (připomínkového 

dokumentu) města e-mailem.  

Mgr. Bc. Jitka Kroupová zdůraznila, že finanční odbor odvedl vynikající práci ohledně zpracování 

rozpočtu města. Uvedla, že každý rok upozorňuje na absenci důvodové zprávy, kterou však nemá 

na starost finanční odbor, nýbrž zadavatel, vedení města, rada města Sušice.  Dále pak také 

apelovala na zřízení nové školkové třídy v MŠ Tylova. 

Mgr. Ing. Arch. Karel Janda zmínil, že by bylo dobré, aby v příštím roce 2024 byl uveden rozpočet 

města spolu s důvodovou zprávou přesně tak, jak uvedla Mgr. Bc. Jitka Kroupová. 

 

 

 

Návrh z 15. 11. 2023 byl upraven na základě připomínek zastupitelů a správců rozpočtu takto: 
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           Změny - viz rozhodnutí RM ze dne 27. 11. 2023 

        

    
Návrh 
15.11. 

Upravený 
návrh pro 
RM 27.11. 

Doporučení 
RM 
27.11.2023 
pro ZM 
20.12.2023 

Navýšení-
nárok na 
rozpočet 

Zdroj krytí 
Doporučení 

rady 

ORG   
tis. 
Kč 

tis. Kč   tis. Kč   ano/ne 

183 
Příspěvky na 
sport.činnost 
dětí 

3 000 3 200 3 200 200 
Fond 

GRANTY 
ano 

2431 Herní prvky 0 400 400 400 org. 98 KZ ano 

286 
Pohřební 
služba 

1 500 1 740 1 740 240 org. 98 KZ ano 

88 
globál 
dotace 

28 000 25 842 25 842 2 158 org. 98 KZ ano 

                

  Celkem       2 998     

 

 
 
 

      
              Změny - viz rozhodnutí RM ze dne 11. 12. 2023 

        

    
Návrh 
15.11. 

Upravený 
návrh pro 
RM 27.11. 

Doporučení 
RM 
27.11.2023 
pro ZM 
20.12.2023 

Navýšení-
nárok na 
rozpočet 

Zdroj krytí 
Doporučení 

rady 

ORG   
tis. 
Kč 

tis. Kč   tis. Kč   ano/ne 

1713 

Lokalita Pod 
Kalichem 
přesun z 
roku 2023 

2 000 2 700 2 700 700 org. 98 KZ ano 

1633 

ul.5.května 
kanalizace 
přesun z 
roku 2023 

0 5 500 5 500 5 500 
Fond 
voda 

ano 

201 
Hospodářská 
správa 

83 624 83 924 83 924 300 org. 405 ano 

405 
Dopravní 
obslužnost 

5 500 5 200 5 200 -300 
snížení 
výdaje 

ano 

                

  Celkem       6 200     
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Přílohy: aktualizované znění se zapracovanými změnami. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočet pro rok 2024 v součtu za organizace dle aktualizovaného 

návrhu. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 12, Proti: 6, Zdrželo se: 2, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 12 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., 

Rendl K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

PROTI: 6 (Mikušová V, Hais P., Janda K., Kroupová J., Rada V., Stárkova M.) 

ZDRŽELO SE: 2 (Janda J., Švehla V.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

6.  Střednědobý výhled rozpočtu   2025-2026 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

Návrh, který byl předložen na jednání dne 15. 11. 2023 byl upraven na základě připomínek 

zastupitelů a správců rozpočtu a byl projednán 27. 11. 2023 a 11. 12. 2023 v radě města, rada města 

doporučila tyto změny:  

Org. 183 Příspěvky na sportovní činnost dětí – navýšení výdajů o 200 tis. Kč v jednotlivých letech 

org. 88 Globální dotace - příjem– snížení o 2 mil. Kč v jednotlivých letech 

org. 201 Hospodářská správa – IT- navýšení o 300 tis. Kč v jednotlivých letech 

org. 405 Dopravní obslužnost – snížení o 300 tis. Kč v jednotlivých letech 

Příloha- aktualizovaný návrh    

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje střednědobý výhled rozpočtu pro roky 2025-2026 

dle aktualizovaného návrhu. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 13, Proti: 6, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 13 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., 

Rendl K., Staněk J., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 6 (Mikušová V, Hais P., Janda K., Kroupová J., Rada V., Stárkova M.) 

ZDRŽELO SE: 1 (Janda J.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

7.  Rozpočet příspěvkových organizací města na rok 2024 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

Návrh ze dne 15. 11. 2023 byl bez připomínek a zůstal beze změn. 

 

Návrh na usnesení: 
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Zastupitelstvo města schvaluje rozpočty příspěvkových organizací města  

 Sušické kulturní centrum 

 Sportoviště města Sušice 

 Sociální služby města Sušice 

 ZUŠ Fr. Stupky 

 MŠ Smetanova 

 MŠ Tylova 

 ŠJ Nuželická 

 ZŠ T. G. Masaryka 

 ZŠ Lerchova 

na rok 2024 dle předloženého návrhu. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

8. Střednědobý výhled rozpočtu příspěvkových organizací města 2025-2026 

 

Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 

Návrh ze dne 15. 11. 2023 byl bez připomínek a zůstal beze změn. 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje střednědobý výhled rozpočtu příspěvkových organizací města  

 Sušické kulturní centrum 

 Sportoviště města Sušice 

 Sociální služby města Sušice 

 ZUŠ Fr. Stupky 

 MŠ Smetanova 

 MŠ Tylova 

 ŠJ Nuželická 

 ZŠ T. G. Masaryka 

 ZŠ Lerchova 

na roky 2025-2026 dle předloženého návrhu.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  
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OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

9. Rozpočtová opatření 

 
Předkladatel: Ing. Božena Šlajsová 

 
Rozpočtové opatření č. 68 – Ing. Šlajsová 

Příjem neinvestiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje na Údržbu významného krajinného prvku 

Kalich 2023 ve výši 50.000,- Kč. O částku 50.000,- Kč se povýší org. 273 Významný krajinný 

prvek Kalich v příjmové části rozpočtu a zároveň se o tuto částku sníží org. 98 Konečný zůstatek.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 68, kterým se zvýší příjem org. 273 

Významný krajinný prvek Kalich o částku 50.000 Kč a zároveň se sníží org. 98 Konečný zůstatek 

o tutéž částku. 

 

Rozpočtové opatření č. 69 – Ing. Čuba 

V letošním roce postihly město dvě větrné kalamity a to 21. 6. a 3. 10. Škody na budovách řešíme 

s pojišťovnou. Škody na veřejné zeleni a úklidové práce hradíme z vlastních provozních prostředků. 

Zatím jsou náklady vyčísleny na částku 903 831,- Kč. 
Ke krytí nákladů je možné použít ušetřené finanční prostředky za elektrickou energii na veřejné 

osvětlení. Nejedná se o navýšení finančních prostředků, ale o změnu struktury rozpočtu v org 280 – 

údržba města. 

Rada města toto rozpočtové opatření doporučila. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 69, a to změnu struktury rozpočtu ve výši 

900 tis. Kč v organizaci č. 280 – údržba města. 

 

Rozpočtové opatření č. 70 – Ing. Šlajsová 

Příjem doplatku dotace od Ministerstva práce a sociálních věcí na výkon činnosti sociálně-právní 

ochrany dětí za rok 2022 v celkové výši 1.146.655,36 Kč. O uvedenou částku byly na tuto činnost 

překročeny výdaje v roce 2022. O doplatek bylo požádáno v rámci vyúčtování dotace za rok 2022. 

Z tohoto důvodu se zvýší org. 201 Hospodářská správa města v příjmové části o částku 

1.146.655,36 Kč a zároveň se o tuto částku sníží org. 98 Konečný zůstatek. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 70, kterým se zvýší org. 201 Hospodářská 

správa města v příjmové části o částku 1.146.655,36 Kč a zároveň se o tuto částku sníží org. 98 

Konečný zůstatek. 

 

Rozpočtové opatření č. 71 – Ing. Šlajsová 

Příjem investiční dotace z Ministerstva průmyslu a obchodu na projekt „Modernizace VO ve městě 

Sušice – II. Etapa“ ve výši 4.726.860 Kč. V rozpočtu na rok 2023 je již počítáno s částkou 

4.700.000 Kč, a proto se org. 2306 Rekonstrukce VO II povýší v příjmové části o částku 26.860 Kč 

a o tutéž částku se sníží org. 98 Konečný zůstatek. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 71, kterým se  org. 2306 Rekonstrukce VO II 

povýší v příjmové části o částku 26.860 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 Konečný zůstatek. 
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Rozpočtové opatření č. 72 – Ing. Šlajsová 

Příjem investiční dotace ze Státního fondu kinematografie na projekt „Modernizace kina Sušice – 

obnova projekční technologie“ ve výši 300.000 Kč. O částku 300.000 Kč se povýší org. 2305 

Redigitalizace kina v příjmové části rozpočtu a o tutéž částku se sníží org. 98 Konečný zůstatek. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 72, kterým se org. 2305 Redigitalizace kina 

povýší v příjmové části rozpočtu o částku 300.000 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 Konečný 

zůstatek. 

 

Rozpočtové opatření č. 74 – Ing. Šlajsová 

Sportoviště města Sušice – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz u této 

příspěvkové organizace o 600 tis. Kč, a to u velkoodběru el.energie ve středisku bazén. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 74, kterým se org. 283 Sportoviště města 

Sušice snižuje příspěvek na provoz o 600 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek 

minulých let o tutéž částku. 

 

Rozpočtové opatření č. 75 – D. Šedinová 

MŠ Tylova – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz u MŠ Tylova 

v těchto položkách: 

teplo           -250 

OON MŠ     -45  

OON ŠJ       -27 

Celkem       -322 tis. Kč 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 75, kterým se org. 208 – MŠ Tylova snižuje 

příspěvek na provoz o 322 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek minulých let 

o tutéž částku.    

 

Rozpočtové opatření č. 76 – D. Šedinová 

MŠ Smetanova – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz 

u MŠ Smetanova v těchto položkách: 

elektřina         -20 

teplo            -100 

OON MŠ       -115   

Celkem       - 235 tis. Kč 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 76, kterým se org. 209 – MŠ Smetanova 

snižuje příspěvek na provoz o 235 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek minulých 

let o tutéž částku.    

 

Rozpočtové opatření č. 77 – D. Šedinová 

ZŠ TGM – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz u ZŠ TGM 

v těchto položkách: 

voda TGM                 -10  
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elektřina TGM            -30 

teplo TGM                  -40 

OON ZŠ                    -18 

OON ŠJ                   -110 

voda Komenského      -35 

elektřina Komenského -100 

teplo Komenského      - 20 

Celkem                     -363 tis. Kč 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 77, kterým se org. 213 – ZŠ TGM snižuje 

příspěvek na provoz o 363 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek minulých let 

o tutéž částku.    

 

Rozpočtové opatření č. 78 – D. Šedinová 

ZUŠ Fr. Stupky – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz u ZUŠ 

Fr. Stupky v těchto položkách: 

elektřina     -50 

teplo -100   

Celkem              - 150 tis. Kč 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 78, kterým se org. 215 – ZUŠ Fr. Stupky 

snižuje příspěvek na provoz o 150 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek minulých 

let o tutéž částku.    

 

Rozpočtové opatření č. 79 – D. Šedinová 

ZŠ Lerchova – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz u ZŠ 

Lerchova v těchto položkách: 

elektřina   -318 

teplo    -904 

voda      -28 

Celkem            -1.250 tis. Kč 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 79, kterým se org. 216 – ZŠ Lerchova snižuje 

příspěvek na provoz o 1.250 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek minulých let 

o tutéž částku.    

 

Rozpočtové opatření č. 80 – D. Šedinová 

ŠJ Nuželická – snížení příspěvku na provoz 

Na základě aktuálního vývoje rozpočtu pro letošní rok se snižuje příspěvek na provoz u ŠJ 

Nuželická v těchto položkách: 

elektřina     -30 

teplo             -20   

Celkem       -50 tis. Kč 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 80, kterým se org. 220 – ŠJ Nuželická snižuje 

příspěvek na provoz o 50 tis. Kč a zároveň se snižuje org. 98 – Konečný zůstatek minulých let 

o tutéž částku.   
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Rozpočtové opatření č. 81 – Ing. Šlajsová 

Příjem investiční dotace z rozpočtu Plzeňského kraje ve výši 2.700.000 Kč určené na vybudování 

2. etapy trailových stezek v okolí města Sušice. Org. 2113 Single trek-rozšíření studie se v příjmové 

části zvýší o 2.700.000 Kč a zároveň se o tuto částku sníží org. 98 Konečný zůstatek. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 81, kterým se org. 2113 Single trek-rozšíření 

studie zvýší v příjmové části o 2.700.000 Kč a zároveň se sníží org. 98 Konečný zůstatek o tutéž 

částku.  

 
Rozpočtové opatření č. 82 – Ing. Šlajsová 

Příjem dotace Ministerstva vnitra - Generální ředitelství hasičských záchranných sborů ČR 

na úhradu výdajů spojených se zásahy mimo územní obvod JSDHO ve výši 18.000 Kč pro org. 232 

Hasičský sbor Sušice.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 82, kterým se org. 232 Hasičský sbor Sušice 

v příjmové části povýší o částku 18.000 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 Konečný zůstatek. 

 

Rozpočtové opatření č. 83 – Ing. Šlajsová 

Příjem dotace Ministerstva vnitra - Generální ředitelství hasičských záchranných sborů ČR 

na úhradu výdajů spojených se zásahy mimo územní obvod JSDHO a odbornou přípravu ve výši 

12.600 Kč pro org. 233 Hasičský sbor Volšovy.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 83, kterým se org. 233 Hasičský sbor 

Volšovy v příjmové části povýší o částku 12.600 Kč a o tutéž částku se sníží org. 98 Konečný 

zůstatek. 

 

Rozpočtové opatření č. 84 – Ing. Šlajsová 

Příjem dotace z rozpočtu Plzeňského kraje v rámci programu „Podpora kultury v Plzeňském kraji 

pro rok 2023“ na projekt „Půl fest 2023“ ve výši 50.000 Kč pro org. 283 Sportoviště města Sušice. 

O částku 50.000 Kč se povýší org. 283 Sportoviště města Sušice v příjmové i výdajové části 

rozpočtu.  

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 84, kterým se org. 283 Sportoviště města 

Sušice v příjmové i výdajové části rozpočtu povýší o částku 50.000 Kč. 

 
Rozpočtové opatření č. 85 – Ing. Marek 

Nemocnice – havárie vyvíječe páry 

V nemocnici došlo k prasknutí vyvíječe páry, je nutno vyrobit nový, neboť stávající nelze opravit. 

Z tohoto důvodu jsme museli objednat výrobu nového. Výrobce požaduje zálohu na zahájení 

výroby ve výši cca 250 tis. Kč. 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 85, kterým se org. 2325 Nemocnice-opravy 

povýší o 250 tis. Kč a zároveň se sníží org. 80 Rezerva havárie o 200 tis. Kč a org. 73 Rezerva 

na investice a provoz se sníží o 50 tis. Kč. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje rozpočtové opatření č. 68 – 72 a č. 74 – 85. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 
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Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

10. Cena vodného a stočného na rok 2024 
 

Předkladatel: Ing. Kateřina Ronová 

 

Na základě uzavřené koncesní smlouvy předložil provozovatel vodohospodářského majetku města 

ČEVAK a.s. návrh cen vodného a stočného na r. 2024.  

 

Podle kalkulačního vzorce se do ceny na další rok promítá zejména zvýšení nájemného 

za vodohospodářský majetek (příjem města) podle schváleného Plánu financování obnovy 

vodovodů a kanalizací na r. 2022 – 2031, zákonné poplatky a inflace. Významnou položkou pro 

výpočet ceny je kalkulované množství pitné a odpadní vody. Podle vývoje spotřeby za 1. - 

3. čtvrtletí množství odebrané a vypouštěné vody v letošním roce oproti roku 2022 stagnuje či 

mírně klesá (skutečnost 2022: voda pitná 518 000 m3, voda odpadní 606 000 m3). Poplatky státu 

za odběr surové vody a za vypouštěné odpadní vody zůstávají beze změn, meziroční inflace (srpen 

2022/srpen 2023) dosáhla 13,6 %. Na druhou stranu došlo ke stabilizaci některých cen vstupů, 

zejména energií, které byly významnou položkou loňské revidované kalkulace. Z těchto důvodů 

navrhl provozovatel provedení mimořádné úpravy způsobu výpočtu ceny na r. 2024, která zohlední 

reálnou hodnotu nákladů na provozování. Postup využívá původní náklady zahrnuté v kalkulaci 

na r. 2022 a index inflace na r. 2023 (11,7%) a index inflace na r. 2024 (13,6%). Při postupu pouze 

podle kalkulačního vzorce pro r. 2024 by došlo ke zvýšení všech položek vlivem inflace, včetně 

energií, což neodpovídá reálné situaci na trhu. Dle platné legislativy řešící cenotvorbu vodného 

a stočného by to mj. znamenalo neoprávněné navýšení nákladů a tím porušení zákonných předpisů. 

Podrobnější zdůvodnění je v přiloženém materiálu společnosti ČEVAK a.s. 

 

Zároveň provozovatel provede po ukončení r. 2023 vypořádání kalkulovaných a skutečných 

nákladů na energie za r. 2023 a případný kladný rozdíl odvede pronajímateli, tj. městu, jak bylo 

dohodnuto při schvalování ceny na r. 2023. 

 

Vliv na cenu pro koncového spotřebitele v r. 2024 bude mít zvýšení sazby DPH na vodné a stočné 

z 10% na 12 % od 1. 1. 2024. 

 

Návrh ceny na r. 2024 je po dohodě obou stran předložený ve třech variantách: 

 

Varianta 1 je výpočet ceny výše uvedeným postupem, kdy by cena bez DPH celkem za vodné 

a stočné ve dvousložkové formě klesla proti r. 2023 o 1,04 Kč, na 72,15 Kč Kč bez DPH (80,81 Kč 

včetně DPH 12%). 

Druhá a třetí varianta počítá se zvýšením nájemného (příjem města) nad částku stanovenou podle 

Plánu financování VH majetku, a to o 535 000 Kč ve variantě 2, o 1 308 000 Kč ve variantě 3. 
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Ve variantě 2 by cena zůstala stejná jako v r. 2023, tj. 73,19 Kč bez DPH (81,97 Kč včetně DPH 

12%). 

Ve variantě 3 by se cena zvýšila o 1,50 Kč, tj. 74,69 Kč bez DPH (83,65 Kč včetně DPH 12%). 

V příloze je přehledná tabulka srovnání jednotlivých variant. 

Pevná složka ceny vodného a stočného se nemění. 

 

Celorepublikově se v r. 2023 uvádí průměrná cena 112 Kč/m3 včetně DPH a odhaduje se zvýšení 

ceny na r. 2024 o dalších 10 – 25 %. U již zveřejněných nových cen na r. 2024 napříč ČR dosahuje 

nárůst ceny 9 – 13 %. I nadále patří cena v Sušici mezi nejnižší u srovnatelně velkých měst.  

 

Vývoj pohyblivé složky vodného a stočného celkem bez DPH (pevná složka se měnila minimálně): 

2012 – 50,11 Kč/m3       + 0,93 Kč/m3         

2013 – 52,10                + 1,99  

2014 – 53,41                + 1,31 

2015 – 52,35                 - 1,06 

2016 – 51,88                 - 0,47 

2017 – 51,88                    0,00 

2018 – 51,88                    0,00  

2019 – 52,16                 + 0,28   

2020 -  54,53            + 2,37   (a snížení DPH od 1. 5. 2020 na 10%, koncová cena s DPH   

pak stejná jako v r. 2019) 

2021 – 56,64                 + 2,11 

2022 – 60,43                 + 3,79 

2023 – 73,19               + 12,76 

2024 – 72,15 / 73,19 / 74,69       -1,04 / 0,00 / +1,50 Kč/m3         

 

 

Rada města na jednání 11. 12. 2023 projednala předložený návrh ceny a doporučila zastupitelstvu 

schválit dvousložkovou sazbu vodného a stočného pro r. 2024 podle varianty 2, tzn. cena celkem 

za vodné a stočné stejná jako v r. 2023, tj. 73,19 Kč bez DPH (81,97 Kč včetně DPH 12%). 

Zvýšené nájemné je příjmem města a zohledňuje stoupající finanční nároky na tvorbu zdrojů 

na obnovu vodohospodářského majetku. 

 

V diskusi se dotázal Pavel Hais Ing. Kateřiny Ronové, zda by doporučila i možnou variantu 

zdražení. Ing. Ronová reagovala kladně, neboť uvedla, že ceny se neustále zvyšují a cena vody ve 

městě je velmi nízká. Bc. Petr Mottl zdůraznil, že cena vody pro občany města Sušice je velmi 

dobrá a rada města doporučila variantu č. 2 ke schválení. V diskusi vyjádřila svůj názor 

Mgr. Bc. Jitka Kroupová, Ing. Milena Stárková, MDDr. Lukáš Kohout. 

 

Protinávrh P. Haise na usnesení (var. 3): 

Zastupitelstvo města projednalo a vzalo na vědomí cenu vodného a stočného na r. 2024 a schvaluje 

dvousložkovou sazbu vodného a stočného pro rok 2024 podle následující tabulky (uvedené ceny 

jsou bez DPH, od 1.1.2024 12 %): 
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Pevná složka stočného pro odpadní vodu z jiných zdrojů (vlastní studna, srážkové vody – netýká se 

nemovitostí určených k trvalému bydlení): 1,53 Kč/m3 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh neschválen. 

Pro: 10, Proti: 3, Zdrželo se: 7, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 10 (Mikušová V, Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Rada V., Rendl K., 

Stárkova M., Švehla V.) 

PROTI: 3 (Bartoš J., Dach B., Kohout L.) 

ZDRŽELO SE: 7 (Karlíková D., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

Návrh na usnesení (var.2): 

Zastupitelstvo města projednalo a vzalo na vědomí cenu vodného a stočného na r. 2024 a schvaluje 

dvousložkovou sazbu vodného a stočného pro rok 2024 podle následující tabulky (uvedené ceny 

jsou bez DPH, od 1.1.2024 12 %): 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pevná složka stočného pro odpadní vodu z jiných zdrojů (vlastní studna, srážkové vody – netýká se 

nemovitostí určených k trvalému bydlení): 1,53 Kč/m3 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 13, Proti: 0, Zdrželo se: 7, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 13 (Bartoš J., Dach B., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 7 (Mikušová V, Hais P., Janda K., Kroupová J., Rada V., Rendl K., Stárkova M.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

11. Informace z nemocnice  

 

Výpočet pevné a pohyblivé složky     

Vodoměr 
Pevná složka Pohyblivá složka 

(Kč/vodoměr/rok)  (Kč/m3) 

(m3/hod.)  Vodné Stočné Celkem Vodné Stočné Celkem 

2,5  527 334 861 

32,36 42,33 74,69 
6,0  1 960 1 012 2 972 

10,0  4 219 1 934 6 153 

15,0  7 752 3 233 10 985 

Výpočet pevné a pohyblivé složky     

Vodoměr 
Pevná složka Pohyblivá složka 

(Kč/vodoměr/rok)  (Kč/m3) 

(m3/hod.)  Vodné Stočné Celkem Vodné Stočné Celkem 

2,5  527 334 861 

30,86 42,33 73,19 
6,0  1 960 1 012 2 972 

10,0  4 219 1 934 6 153 

15,0  7 752 3 233 10 985 
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Předkladatel: MUDr. Roman Vanžura 

 

MUDr. Roman Vanžura shrnul situaci v sušické nemocnici a oznámil, že byl účetně uzavřen rok 

2022, který skončil se ziskem 318.000,-Kč a v účetnictví zbývá ještě neuplatněná ztráta 7,25 mil 

Kč. Dále uvedl, že je uzavřena smlouva s plzeňským krajem na zajištění lékařské pohotovostní 

služby pro dospělé i pro děti na následující 3 roky. Nemocnice získala registraci pro jednodenní 

péči na lůžku (jednodenní chirurgie). K 31. 12. 2023 byla ukončena registrace pro akutní lůžka 

a pozastavena registrace pro praktického lékaře pro děti a dorost (MUDr. Chocová), jak již bylo 

zmíněno. Dále v prosinci dorazila dotace od plzeňského kraje na ztrátový provoz chirurgické 

ambulance ve výši 5,7 mil Kč. Uvedl také, že v posledním týdnu byla odeslána žádost, na všechny 

zdravotní pojišťovny, o nasmlouvání jednodenní chirurgie. MUDr. Roman Vanžura uvedl, že pokud 

na toto kývnou pojišťovny, měla by jednodenní chirurgie začít fungovat od března 2024. 

Pavel Hais požádal v diskusi o zaslání podkladů pro zastupitele v rámci nemocnice. Na dotazy 

Pavla Haise a ostatních zastupitelů odpovídal jednatel MUDr. Roman Vanžura. 

K tématu proběhla rozsáhlá diskuse, ve které vystoupili Ing. Milena Stárková, Mgr. Bc. Jitka 

Kroupová, Bc. Petr Mottl, František Jelínek, Ing. Milena Stárková, Ing. Karel Požárek, Ing. Karel 

Rendl, Mgr. Věra Mikušová, Ing. Václav Rada, Mgr. Jonáš Bartoš. 

Na téma diskusního příspěvku vystoupil i Pavel Javorský (zastupitel PK, předseda výboru 

pro partnerské regiony, vnější vztahy a marketing, občan Sušice). Zmínil, že je mu velmi smutno 

z této situace a vítězem klání v otázce nemocnice budou jen a jen zdravotní pojišťovny, pokud se 

zastupitelé nedomluví. Zmínil, že nabídka od plzeňského kraje není možná příjemná. Avšak stále se 

dá říct, že s touto nabídkou nesouhlasíte a můžete jí provozovat dále jako město Sušice. Uvedl, že 

město má před sebou velký úkol a to najít diplomatická jednání s krajem o osudu sušické 

nemocnice. 

Návrh na usnesení:  

Zastupitelstvo města bere na vědomí informace z nemocnice. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

12. Návrh úpravy dotačních pravidel města Sušice 

 
Předkladatel: Bc. Petra Turková 

 

Jedná se o pravidla k dotačním programům: 

 

 Grantový program města Sušice v oblasti kultury, sportu, volného času a vzdělávání 

 Dotační program města Sušice na podporu pravidelné činnosti kulturních, zájmových 

a volnočasových organizací 

 Dotační program města Sušice na podporu pravidelné činnosti sportovních organizací 
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 Dotační program města Sušice na podporu pravidelné reprezentace dospělých v mistrovských 

soutěžích 

 

Dotační pravidla platí od roku 2008, výjimkou je dotační program na podporu pravidelné 

reprezentace dospělých v mistrovských soutěžích, který byl zaveden od roku 2017. 

V průběhu let byla pravidla drobně upravována. 

Po 15 letech fungování dotačních programů je potřeba pravidla aktualizovat. 

Návrh úpravy dotačních pravidel byl předložen na jednání komise kultury a sportu, která se konala 

dne 23. 10. 2023. 

Dle domluvy na komisi byla pravidla pro Dotační program města Sušice na podporu pravidelné 

činnosti kulturních, zájmových a volnočasových organizací, pro Dotační program města Sušice 

na podporu pravidelné činnosti sportovních organizací a pro Dotační program města Sušice 

na podporu pravidelné reprezentace dospělých v mistrovských soutěžích dne 24. 11. 2023 odeslána 

stávajícím žadatelům (sportovní organizace: Judoclub Sušice, z.s., Klub vodních sportů Sušice, z.s., 

KOC Sušice – stolní tenis, z.s., Lawn Tenis Club Sušice, z.s., ŠK Sušice, z.s., Tělocvičná jednota 

Sokol Sušice a TJ Sušice, z.s.; kulturní organizace: Český rybářský svaz, z.s., MO Sušice, Junák – 

český skaut, středisko Vydří stopa Sušice, z.s., Pionýr, z.s. – Pionýrská skupina Otava Sušice, Sbor 

dobrovolných hasičů Albrechtice, Sbor dobrovolných hasičů Sušice, Sbor dobrovolných hasičů 

Volšovy, Spolek přátel Sušického dětského sboru a Taneční klub Fialka) s žádostí o zaslání 

připomínek a návrhů do 03. 11. 2023. 

Na žádost vyjádřit se k připravovanému návrhu změn dotačních pravidel odpověděly 3 organizace. 

Junák – český skaut, středisko Vydří stopa Sušice, z.s. a Klub vodních sportů Sušice, z.s. měly 

technický dotaz ohledně dokládání příloh. Judoclub Sušice, z.s. zaslal podrobnější připomínky. 

Dle dohody na komisi kultury a sportu byly návrhy úprav dotačních pravidel předloženy k diskuzi 

a projednání na pracovním jednání zastupitelů dne 15. 11. 2023, kde byl stanoven termín 

pro předložení připomínek a návrhů do 20. 11. 2023. 

Připomínky zastupitelů (viz příloha) byly následně dne 24. 11. 2023 zaslány členům komise kultury 

a sportu k vyjádření, termín do 01. 12. 2023. 

Obecné připomínky zastupitelů týkající se příjmů a výdajů, cílů, konzultačního místa a kontaktní 

osoby byly do pravidel zapracovány takto: 

 

Příjmy a výdaje: 

Do pravidel pro dotační programy byla do části „Žádost o dotaci“ přidána věta: V žádosti bude 

uvedeno, zda žadatel v předchozím roce žádal o dotace i od jiných veřejných subjektů a v případě, 

že ano, bude uveden poskytovatel dotace, přidělená výše dotace a skutečně vyúčtovaná výše dotace. 

Ve formulářích žádostí o dotaci bude přidána kolonka "Dotace od veřejných subjektů", kde budou 

uvedeny přijaté dotace, jejich výše a skutečně vyúčtovaná výše. Tyto údaje se budou týkat vždy 

roku minulého neboť i výdaje se do žádostí uvádějí na základě údajů z minulého roku. 

Do pravidel pro grantový program byla do části „Podmínky pro přidělení grantu“ přidána 

do odrážky celkových výdajů, které nelze zahrnout položka „výdaje za jakékoliv návykové látky 

(např.: alkohol, tabákové výrobky, energy drinky atd.)“ a následně také do části „Vyúčtování 

přiděleného grantu“, odrážka grant nelze použít … 

Do pravidel pro dotační program na podporu pravidelné činnosti kulturních, zájmových 

a volnočasových organizací byla do části „Podmínky pro poskytnutí dotace“ přidána 

do neuznatelných nákladů položka „výdaje za jakékoliv návykové látky (např.: alkohol, tabákové 

výrobky, energy drinky atd.)“. 

Do pravidel pro dotační program na podporu pravidelné činností sportovních organizací 

a pro dotační program na podporu pravidelné reprezentace dospělých v mistrovských soutěžích není 

třeba položku o neuznatelnosti výdajů za návykové látky uvádět, neboť zde ani není prostor tyto 
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položky nárokovat - uvádí se pouze položky na provoz a pronájem sportovních zařízení a náklady 

na dopravu (u dětí) a náklady na rozhodčí, startovné, poplatky a náklady na dopravu (u dospělých).  

 

Cíle: 

Viz část „Cíle“ jednotlivých dotačních programů. 

 

Konzultační místo a kontaktní osoba: 

V části „Konzultační místo a kontaktní osoba“ byla u všech dotačních pravidel odstraněna kontaktní 

osoba a budou zřízeny speciální e-mailové adresy - granty@mususice.cz, 

kulturni.dotace@mususice.cz, sportovni.dotace@mususice.cz 

 

Návrh zastupitelů ohledně rozdělení na jednotlivé dotované oblasti a stanovení % poměrů 

u podpory pravidelné činnosti sportovních organizací 

Na základě údajů k žádostem o dotaci na podporu pravidelné činnosti sportovních organizací 

na letošní rok bylo propočítáno, jaké by byly rozdíly, pokud by byla dotace na sportovní zařízení 

a na dopravu počítána zvlášť a kolik by byla dotace na sportovní zařízení a na dopravu, kdyby 

byla sloučena do jedné.  

Výsledky propočtu dotace ve variantě samostatně X dotace sloučené do jedné: 

- Judoclub Sušice, z.s. = +138,50 Kč 

- Klub vodních sportů Sušice, z.s. = -335,50 Kč 

- Lawn Tennis Club Sušice, z.s. = -1.375,30 Kč 

- Tělocvičná jednota Sokol Sušice = +347,40 Kč 

- TJ Sušice, z.s. = +1.224,80 Kč  

Vzhledem k celkem zanedbatelným rozdílům je asi lepší nechat dotace na sportovní zařízení 

a dotace na dopravu samostatně, což má větší vypovídací hodnotu o financovaných oblastech …. 

 

Samozřejmě navýšení rozpočtu ze stávajících 2.000.000 Kč na 3.200.000 Kč, navýšení ceny za km 

ze 3 Kč na 4 Kč a navýšení nákladů na sportovní zařízení se může v příštím roce v propočtu 

projevit různě, ale to bohužel nyní nelze odhadnout. 

Lze samozřejmě na základě údajů v žádostech v příštím roce udělat různé varianty propočtů 

a poměry procent pro další období upravit … 

 

Návrh úpravy dotačních pravidel projednala Rada města Sušice na svém jednání dne 11. 12. 2023 

a doporučila Zastupitelstvu města Sušice schválit pravidla pro Grantový program města Sušice 

v oblasti kultury, sportu, volného času a vzdělávání, pravidla pro Dotační program města Sušice 

na podporu pravidelné činnosti kulturních, zájmových a volnočasových organizací, pravidla 

pro Dotační program města Sušice na podporu pravidelné činnosti sportovních organizací a pravidla 

pro Dotační program města Sušice na podporu pravidelné reprezentace dospělých v mistrovských 

soutěžích ve znění dle přílohy. 

 

V diskusi hovořili Bc. Petr Mottl, Pavel Hais, Ing. Jan Staněk, Mgr. Věra Mikušová, Bohumil Dach. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje pravidla pro Grantový program města Sušice v oblasti kultury, 

sportu, volného času a vzdělávání ve znění dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

mailto:granty@mususice.cz
mailto:kulturni.dotace@mususice.cz
mailto:sportovni.dotace@mususice.cz
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PRO: 19 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., 

Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Mikušová V) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje pravidla pro Dotační program města Sušice na podporu pravidelné 

činnosti kulturních, zájmových a volnočasových organizací ve znění dle přílohy. 

 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., 

Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Mikušová V) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

Protinávrh Pavla Haise na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje pravidla pro Dotační program města Sušice na podporu pravidelné 

činnosti sportovních organizací ve znění dle přílohy, s doplněním dle návrhu pana zastupitele Haise. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh neschválen. 

Pro: 10, Proti: 0, Zdrželo se: 10, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 10 (Mikušová V, Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Kroupová J., Rada V., Rendl K., 

Stárkova M., Švehla V.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 10 (Bartoš J., Dach B., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., 

Staněk J., Švarc M., Zelený T.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje pravidla pro Dotační program města Sušice na podporu pravidelné 

činnosti sportovních organizací ve znění dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., 

Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Mikušová V) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 
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Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje pravidla pro Dotační program města Sušice na podporu pravidelné 

reprezentace dospělých v mistrovských soutěžích ve znění dle přílohy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., 

Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., 

Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Mikušová V) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

13. Dopravní obslužnost regionu – linka 430911 MHD 
 

Předkladatel: Ing. Jan Löffelmann 
 

Město Sušice od r. 2020 každoročně uzavírá s Plzeňským krajem veřejnoprávní smlouvu 

o poskytnutí účelové dotace určené na provoz všech spojů linky 430911 – MDH. V období 

od 11. 12. 2022 do 9. 12. 2023, zajišťuje její provoz Plzeňský kraj s tím, že ztrátu kompenzuje 

město Sušice. Úhrada předpokládané ztráty provozu linky 430911 nevyžadují rozpočtovou změnu.  

Na základě této smlouvy uhradí město Sušice předpokládanou ztrátu ve výši 2 661 111,60 Kč. 

Smlouva uvažuje náklad ve výši 45,57 Kč/km při ujetých 75 880 km a tržbách 796 740,00 Kč.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí účelové dotace 

na úhradu předpokládané ztráty provozu autobusové linky 430911 – MHD Sušice v období 

od 11. 12. 2022 do 9. 12. 2023 a pověřuje starostu jejím podpisem. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

14.  Zápis z 3. a 4. jednání kontrolního výboru 
 

Předkladatel: Ing. Milena Stárková 
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V přílohách předkládám zápis z 3. jednání kontrolního výboru, které se uskutečnilo 19. 10. 2023 

a zápis ze 4. jednání kontrolního výboru, které se uskutečnilo 30. 11. 2023. Zápisy jsou včetně 

prezenčních listin a schválených kontrolních protokolů.  

 

V diskusi hovořil starosta Bc. Petr Mottl a František Jelínek.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápisy z 3. a 4. jednání kontrolního výboru. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

15. Zápis z 1. a 2. jednání finančního výboru 

 
Předkladatel: Ing. Jan Staněk 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města bere na vědomí zápis z 1. a 2. zasedání finančního výboru. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

16. Poskytnutí účelové dotace pro RAILBUS s.r.o. 

 
Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 

Společnost RAIL BUS, s.r.o. podala na město Sušice žádost o poskytnutí účelové dotace na úhradu 

provozní ztráty pobočky Pošty 2 v Sušici, ulice Nádražní 223, budova nádraží SŽ s.o., v období 

od 1.1.2024 do 31.12.2024.  

Rada města na svém jednání dne 7. 8. 2023, č. usnesení 515 schválila poskytnutí dotace ve výši 

300.000,- Kč na zajištění provozu pobočky Pošty 2 v Sušici a dne 18. 9. 2023 rada města na svém 

jednání, č. usnesení 570 schválila znění smlouvy o poskytnutí účelové dotace a doporučila 

zastupitelstvu tuto smlouvu schválit. Dle připomínek na zastupitelstvu je do smlouvy zapracována 
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podmínka, že se se dotace poskytuje v režimu de minimis, a také závazek příjemce, poskytovat 

služby v rozsahu standardní poštovní pobočky a Balíkovny, mimo služby poskytované střediskem 

Czech Point. Na jednání zastupitelstva se osobně dostaví jednatel společnosti pan Keliš. 

Poskytování dotací se řídí zákonem 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech. Finanční prostředky 

budou čerpány z nové organizace rozpočtu na rok 2024. 

 

K tomuto bodu vystoupil pan Keliš, jednatel společnosti RAIL BUS s.r.o. Pavel Hais 

a Mgr. Bc. Jitka Kroupová uvedli, že toto usnesení nepodpoří. Bc. Petr Mottl zmínil, že by bylo 

dobré se k této dotaci přiklonit, poněvadž se jedná o veřejnou službu pro občany města Sušice 

a o zvýšení komfortu poskytování poštovních služeb. Dále o dotaci diskutovali Ing. Karel Požárek, 

Mgr. Věra Mikušová, Ing. Milena Stárková, František Jelínek, Jan Janda, Bohumil Dach.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové neinvestiční dotace ve výši 300.000,- Kč  

na úhradu provozní ztráty pobočky Pošty 2 v Sušici, ulice Nádražní 223, budova nádraží SŽ, s.o., 

v období od 1.1.2024 do 31.12.2024 pro společnost RAIL BUS, s.r.o., se sídlem Mariánská 11, 

Sušice, IČO 291 25 782 a za tím účelem schvaluje smlouvu na poskytnutí účelové dotace 

a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 13, Proti: 5, Zdrželo se: 2, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 13 (Bartoš J., Dach B., Janda J., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., 

Požárek K., Staněk J., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 5 (Hais P., Janda K., Kroupová J., Rada V., Rendl K.) 

ZDRŽELO SE: 2 (Mikušová V, Stárkova M.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

17. Poskytnutí účelové dotace Sušická nemocnice s.r.o. 
 

Předkladatel: Ing. Vladimír Marek 

 

Na posledním jednání valné hromady společnosti Sušická nemocnice s.r.o. vznesl jednatel 

společnosti požadavek na poskytnutí dotace ve výši 30 mil Kč ke krytí provozní ztráty společnosti 

na rok 2024. Valná hromada požadavek projednala a doporučuje zastupitelstvu dotaci poskytnout 

v požadované výši 30 mil Kč s tím, že dotace bude poskytována ve třech splátkách v průběhu roku. 

Takto se eliminuje časová prodleva mezi jednání zastupitelstva v únoru, protože finanční prostředky 

nemocnice potřebuje v lednu. Rozhodnutí o celé částce sníží administrativní zátěž. 

Poskytování dotací se řídí zákonem 250/2000 Sb., o rozpočtových pravidlech. Finanční prostředky 

budou čerpány z organizace 1933 - Sušická nemocnice. 

 

Pavel Hais se vyjádřil k tomuto bodu spolu s Ing. Karlem Rendlem. Mgr. Petr Novák vystoupil jako 

tajemník Městského úřadu. Dále hovořili Mgr. Bc. Jitka Kroupová, Ing. Karel Požárek. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o poskytnutí účelové neinvestiční dotace ve výši 30 mil Kč na krytí 

provozní ztráty související s poskytováním zdravotní péče na území města Sušice pro společnost 

Sušická nemocnice s.r.o. Chmelenská 117, 342 01 Sušice, IČ: 08176302 a za tím účelem schvaluje 

smlouvu č. A-004016 na poskytnutí této dotace a pověřuje starostu města podpisem smlouvy. 
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Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 13, Proti: 7, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 13 (Bartoš J., Dach B., Jelínek F., Karlíková D., Kohout L., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., 

Rendl K., Staněk J., Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 7 (Mikušová V, Hais P., Janda J., Janda K., Kroupová J., Rada V., Stárkova M.) 

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

 

 

18.    Bezúplatný převod pozemků - Sušice II, ul. Na Štěbetce  

 
Předkladatel: Ing. Jaroslava Zdeňková 

 
Město Sušice projednává s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, OP Klatovy 

bezúplatný převod pozemků p.č. 716/3 (ostatní plocha – jiná plocha) o výměře 2146 m2 a p.č. 

716/10 (ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 63 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou. 

Jedná se o pozemky, na kterých je přístupová komunikace, parkoviště a zeleň u bytových domů 

č.p. 1140/II, 1141/II a 1144/II v ul. Na Štěbetce. Rada města usnesením č. 374 ze dne 29.5.2023 

schválila podání žádosti o bezúplatný převod výše uvedených pozemků a nyní ÚZSVM zaslal 

městu smlouvu o bezúplatném převodu pozemků. 

Rada města usnesením č. 711 ze dne 27.11.2023 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o bezúplatném převodu pozemků p.č.  716/3 (ostatní plocha – jiná plocha) o výměře 2146 m2 

a p.č. 716/10 (ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 63 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou   

z majetku Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 

Praha 2, IČ: 69797111, do majetku města Sušice; a doporučila pověřit starostu města podpisem 

smlouvy.  

 

Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města rozhodlo o bezúplatném převodu pozemků p.č.  716/3 (ostatní plocha – jiná 

plocha) o výměře 2146 m2 a p.č. 716/10 (ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 63 m2 

v katastrálním území Sušice nad Otavou   z majetku Úřadu pro zastupování státu ve věcech 

majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2, IČ: 69797111, do majetku města Sušice; 

a pověřuje starostu města podpisem smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1, Nepřítomno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Stárkova M., Švarc 

M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

NEPŘÍTOMNO: 1 (Staněk J.) 
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19.  Odkoupení objektu moštárny od ÚZSVM  
 

Předkladatel: Ing. Jaroslava Zdeňková 

 
Město Sušice jedná s Úřadem pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 

390/42, 128 00 Praha 2, IČ: 69797111, o převodu/odkoupení budovy moštárny včetně pozemku 

p.č. st. 1838 o výměře 187 m2 (zastavěná plocha a nádvoří) v katastrálním území Sušice 

nad Otavou. Město požádalo o bezúplatný převod a ten podle ÚZSVM není možný. Městu byl 

nabídnut přímý prodej za cenu obvyklou stanovenou ve znaleckém posudku ve výši 2.049.000,- Kč 

a náklady spojené s prodejem ve výši 18.544,- Kč (znalecký posudek, PENB). 

Rada města usnesením č. 675 ze dne 15.11.2023 doporučila zastupitelstvu doporučila zastupitelstvu 

města rozhodnout o odkupu objektu bez čp/če (občanská vybavenost) včetně pozemku p.č. st. 1838 

o výměře 187 m2 (zastavěná plocha a nádvoří) v k.ú.  Sušice nad Otavou z majetku ČR - Úřadu pro 

zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2, IČ: 69797111, 

do majetku města Sušice, za celkovou cenu 2,067.544,- Kč; a doporučila pověřit starostu města 

podpisem smlouvy.  

 

V obsáhlé diskusi se vyjádřil Pavel Hais, Bc. Petr Mottl, Ing. Karel Rendl, František Jelínek, 

Mgr. Bc. Jitka Kroupová, Mgr. Ing. Arch. Karel Janda, Mgr. Věra Mikušová. Ing. Milena Stárková 

uvedla, že by bylo dobré pro příště takovou koupi nemovitosti představit zastupitelům řádně 

v podkladech. K této problematice hovořil také předseda zahrádkářů pan Miloslav Mottl.  

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o odkupu objektu bez čp/če (občanská vybavenost) včetně pozemku 

p.č. st. 1838 o výměře 187 m2 (zastavěná plocha a nádvoří) v k.ú.  Sušice nad Otavou z majetku ČR 

- Úřadu pro zastupování státu ve věcech majetkových, Rašínovo nábřeží 390/42, 128 00 Praha 2, 

IČ: 69797111, do majetku města Sušice, za celkovou cenu 2.067.544,- Kč; a pověřuje starostu 

města podpisem smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

20. Prodej pozemků v lokalitě Pod Kalichem - ul. Pod Březinou 

 
Předkladatel: Ing. Jaroslava Zdeňková 

 
Rada města dne 2.10.2023 projednávala podklady pro zveřejnění záměru prodeje pozemků 

p.č. 2688/21-2688/31 (ostatní plocha - jiná plocha) v katastrálním území Sušice nad Otavou 

(určených pro výstavbu rodinných domů), které projednávalo mimořádné zastupitelstvo dne 

20.9.2023.    Usnesením č. 586 schválila záměr prodeje pozemků p.č. 2688/21-2688/31 (ostatní 
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plocha - jiná plocha) v katastrálním území Sušice nad Otavou a jeho zveřejnění na úřední desce 

města do 30.11.2023. Záměr byl zveřejněn na úřední desce od 5. 10. 2023 do 30. 11. 2023 a prodej 

byl inzerován. 

Rada města usnesením č. 752 ze dne 11.12.2023 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o prodeji pozemku p.č. 2688/21 (ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 1189 m2 v katastrálním 

území Sušice nad Otavou do vlastnictví , za cenu 

3 690 000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila pověřit starostu 

města podpisem kupní smlouvy. 

Rada města usnesením č. 753 ze dne 11.12.2023 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout 

o prodeji pozemku p.č. 2688/22 (ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 1392 m2 v katastrálním 

území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

 bytem Sušice, za kupní cenu 3 750 000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených 

s prodejem; a doporučila pověřit starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rada města usnesení č. 754 ze dne 11.12.2023 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/26 (ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 857 m2 v katastrálním území Sušice 

nad Otavou do vlastnictví  

za kupní cenu 2 613 400,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila 

pověřit starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rada města usnesení č. 755 ze dne 11.12.2023 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/27 (ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 710 m2 v katastrálním území Sušice 

nad Otavou do vlastnictví  za kupní cenu 2 485 000,- Kč (včetně 

DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučuje pověřit starostu města podpisem kupní 

smlouvy.  

Rada města usnesení č. 756 ze dne 11.12.2023 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/28 (ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 676 m2 v katastrálním území Sušice 

nad Otavou do vlastnictví  za kupní cenu 2 640 000,- Kč (včetně 

DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila pověřit starostu města podpisem kupní 

smlouvy.  

Rada města usnesení č. 757 ze dne 11.12.2023 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/29(ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 1140 m2 v katastrálním území Sušice 

nad Otavou do vlastnictví  za kupní 

cenu 3 570 000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila pověřit 

starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rada města usnesení č. 758 ze dne 11.12.2023 doporučila zastupitelstvu města rozhodnout o prodeji 

pozemku p.č. 2688/31 (ostatní plocha - jiná plocha) o výměře 975 m2 v katastrálním území Sušice 

nad Otavou do vlastnictví  za kupní cenu 3 400 000,- 

Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a doporučila pověřit starostu města 

podpisem kupní smlouvy.  

 

Na dotaz Mgr. Bc. Jitce Kroupové odpověděla Ing. Jaroslava Zdeňková. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/21 (ostatní plocha - jiná plocha) 

o výměře 1189 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 
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bytem Hartmanice, za cenu 3 690 000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; 

a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

Ing. Karel Požárek oznámil střet zájmu. 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/22 (ostatní plocha - jiná plocha) 

o výměře 1392 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

, oba bytem Sušice, za kupní cenu 3 750 000,- Kč (včetně DPH) 

a část nákladů spojených s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 19, Proti: 0, Zdrželo se: 1, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 19 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., 

Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 1 (Požárek K.) 

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/26 (ostatní plocha - jiná plocha) 

o výměře 857 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

za kupní cenu 2 613 400,- Kč (včetně DPH) a část 

nákladů spojených s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/27 (ostatní plocha - jiná plocha) 

o výměře 710 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví  
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 za kupní cenu 2 485 000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a pověřuje 

starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/28 (ostatní plocha - jiná plocha) 

o výměře 676 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

, za kupní cenu 2 640 000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených s prodejem; a pověřuje 

starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/29(ostatní plocha - jiná plocha) 

o výměře 1140 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

 za kupní cenu 3 570 000,- Kč (včetně DPH) a část 

nákladů spojených s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy.  

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

Návrh na usnesení: 

Zastupitelstvo města rozhodlo o prodeji pozemku p.č. 2688/31 (ostatní plocha - jiná plocha) 

o výměře 975 m2 v katastrálním území Sušice nad Otavou do vlastnictví 

 za kupní cenu 3 400 000,- Kč (včetně DPH) a část nákladů spojených 

s prodejem; a pověřuje starostu města podpisem kupní smlouvy.  
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Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 20, Proti: 0, Zdrželo se: 0, Nehlasovalo: 0, Omluveno: 1 

PRO: 20 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda J., Janda K., Jelínek F., Karlíková D., 

Kohout L., Kroupová J., Lhoták J., Mottl P., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., 

Švarc M., Švehla V., Zelený T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 0  

NEHLASOVALO: 0  

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

 

21. Diskuse 

 
V závěrečné diskusi si vzal slovo starosta Bc. Petr Mottl a popřál Mgr. Dagmar Karlíkové k svátku 

a zároveň Ing. Janu Staňkovi k životnímu jubileu. Mgr. Ing. Arch. Karel Janda uvedl, že by si moc 

přál, aby rada města vybrala architekta města v roce 2024. Starosta Bc. Petr Mottl poděkoval 

jménem zastupitelstva pořadatelům vánočních trhů, organizátorům, účinkujícím, všem lidem dobré 

vůle. Mgr. Věra Mikušová požádala toto poděkování uvést do Sušických novin. Dále vystoupili 

Mgr. Bc. Jitka Kroupová, Bohumil Dach a Mgr. Petr Novák. 

 

 

Mgr. Věra Mikušová požádala o zařazení bodu:  

 

Poděkování účinkujícím na Vánočních trzích v Sušici 

 

Předkladatelka: Mgr. Věra Mikušová 

 

Navrhuji, aby byl do bodu “diskuze” v rámci jednání zastupitelstva města dne 20. 12. 2023 

projednán následující bod:  

 

Základní školy, Gymnázium Sušice, Charita města Sušice, Dětský domov Sušice, skauti a další se 

i v letošním roce postarali o vánoční doprovodný program města a tím i krásnou vánoční atmosféru. 

Myslím si, i na základě vlastní komunikace s těmi, kdo program nacvičili, že by bylo od města 

hezké poděkovat jeho jménem, organizacím, účinkujícím a hlavně těm, kteří tento program s dětmi 

vymysleli, nacvičili a zrealizovali. Z vlastní zkušenosti vím, jak nedocenění občas lidé, kteří 

ve svém volném čase dělají něco navíc, bývají a jak moc je může takováto pro nás opravdu 

maličkost potěšit.  

 

Návrh na usnesení:  
Zastupitelstvo města navrhuje zaslat jménem všech zastupitelů oficiální dopis s razítkem města. 

V dopise uvede poděkování ředitelům organizací, účinkujícím, kteří vystoupili rámci vánočního 

programu města Sušice a těm, kdo s dětmi program nacvičili. 

Rozhodnutí zastupitelstva: 

Návrh schválen. 

Pro: 17, Proti: 0, Zdrželo se: 2, Nehlasovalo: 1, Omluveno: 1 
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PRO: 17 (Bartoš J., Mikušová V, Dach B., Hais P., Janda K., Karlíková D., Kohout L., Kroupová 

J., Lhoták J., Požárek K., Rada V., Rendl K., Staněk J., Stárkova M., Švarc M., Švehla V., Zelený 

T.) 

PROTI: 0  

ZDRŽELO SE: 2 (Jelínek F., Mottl P.) 

NEHLASOVALO: 1 (Janda J.) 

OMLUVENO: 1 (Mikulová L.) 

 

 

22. Závěr 

 
Deváté zasedání zastupitelstva města ukončil pan starosta Bc. Petr Mottl. Poděkoval 

spolupracovníkům, referentům, vedoucím odborů, tajemníkovi, zastupitelům za odvedenou práci. 

Zároveň také popřál všem občanům města krásné Vánoce a pevné zdraví v Novém roce 2024. 

                            

 

                                                       O v ě ř o v a t e l é: 
 

 

 

 

 

    Ing. Václav Rada                                                                                 Ing. Jan Staněk 

Ověřeno dne 27. 12. 2023                                                               Ověřeno dne 27. 12. 2023 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Zapsala: Martina Bublíková 

Dne: 20. 12. 2023 

 

 

 

 

 

 

Bc. Petr Mottl                                                                                              František Jelínek 

starosta města                                                                                                     místostarosta 




